
Protokół Nr 11/11 
z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budżetu 

dnia 21 grudnia  2011 r. 
odbytego w sali konferencyjnej  siedziby urzędu 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00

Zamknięcie posiedzenia komisji godz. 10 10

Posiedzenie komisji  otworzył  i  prowadził  Przewodniczący Komisji  Hubert  Lis  ,  który powitał 
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji  zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu  oraz Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz  i  Zastępca Wójta Jerzy Makowski oraz 
Skarbnik Gminy Wiesława Łoch  .                                          
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji  stwierdził  quorum , przy którym komisja 
mogła obradować i podejmować  prawomocne decyzje i opinie .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni  pisemnie, otrzymując materiały 
w tym projekty uchwał i pozostałe  dokumenty .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła jednogłośnie  w brzmieniu jak niżej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 30 grudnia 2011r. 
4.Dyskusja nad projektem budżetu na rok 2012

− zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard

                  Szczeciński na 2012 rok 
− zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Stargard Szczeciński  na lata 2012-2021 
   (Komisja po zapoznaniu się z opiniami pozostałych komisji przedstawia ostateczną opinię o 
    projekcie uchwały budżetowej Wojtowi Gminy }
5.Informacja Wójta Gminy o stanie mienia komunalnego 
   Opinia Komisji na sesję 
6.Sprawozdanie z działalności komisji za rok 2011 
   Sprawozdanie Przewodniczący Komisji przedkłada na sesji 
7.Sprawy różne 
8.Zamknięcie posiedzenia komisji 

Ad.1
Jak wyżej. 
Ad.2
Protokół  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  Nr  10/11  został  przyjęty  jednogłośnie  bez 
odczytywania .
Ad.3
Komisja jednogłośnie wyraziła zgodę ,  aby  omówić  i  zaopiniować   w tym punkcie   projekty 
uchwał z punktu 4 .
Przewodniczący  komisji  odczytał  projekty  uchwał  ,  uzasadnienia  do  projektów  uchwał 
przedstawili:   wójt  gminy,  zastępca   lub  skarbnik    ,a    po  uzyskaniu  wyjaśnień,  komisja 
zaopiniowała projekty uchwał jak niżej .
- projekt uchwały Nr XIII/116/11 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard Szczeciński na 
   2012 rok 
 Po odczytaniu projektu uchwały przez przewodniczącego komisja uwag i pytań  nie wniosła i 5 
głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .  
- projekt  uchwały  Nr XIII/117/11 w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
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zaopiniowała projekt uchwały ,
-projekt  uchwały Nr XIII/118/11 w sprawie ustalenia wydatków budżetu gminy, których
niezrealizowane planowane kwoty nie wygasają wraz z upływem roku budżetowego 2011
Skarbnik Gminy  omówiła projekt uchwały i poinformowała ,iż na sesji może być autopoprawka i 
powiedziała  czego  by dotyczyła  -   komisja  5  głosami "za"  pozytywnie   zaopiniowała  projekt 
uchwały ,
-projekt uchwały Nr XIII/119/11 w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 
dróg gminnych
Komisja  po przeanalizowaniu projektu uchwały ,5 głosami "za" pozytywnie go zaopiniowała .
-projekt  uchwały Nr XIII/120/11 w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Lipnik –   
 komisja 5 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
-projekt  uchwały  Nr  XIII/121/  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i 
Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 r.
Przewodniczący komisji zaproponował ,  aby w skadzie komisji alkoholowej członkiem  z ramienia 
policji był dzielnicowy , a  obecnie jest osoba pracująca na miejscu w policji   .
Wójt Gminy – odpowiedział ,że jest to dobra propozycja  i rozważy tą zmianę . 
Komisja  5 głosami 'za" pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
-projekt uchwały Nr XIII/122/11  w sprawie planu pracy Rady Gminy na rok 2012- komisja 5 
głosami "za"pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
- projekt uchwały Nr XIII/123/11 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego – komisja 5 głosami "za" 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
-projekt  uchwały Nr XIII/124/11  w sprawie rozpatrzenia skargi 
Komisja Rewizyjna wypracuje stanowisko , a rada podejmie decyzję o zasadności skargi .
Ad.4
Przewodniczący  komisji  poinformował  o  opinii  pozytywnej  komisji socjalno-porządkowej  i 
oświaty oraz komisji rewizyjnej odnośnie  projektu uchwały Nr XIII/116/11 w sprawie uchwalenia 
budżetu gminy na 2012 rok jak również pozytywnej opinii komisji gospodarki wyrażonej jak wyżej 
w punkcie 3 .
Przewodniczący komisji  zapytał   jeszcze raz o pytania bądź  uwagi  co do projektu uchwały w 
sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2012 rok .
Wobec braku uwag i pytań  przewodniczący przypomniał ,że zgodnie z uchwałą w sprawie trybu 
prac nad projektem uchwały budżetowej , komisja właściwa- budżetowa - po zapoznaniu się  z 
opiniami  i  wnioskami  pozostałych  komisji  przedstawia  Wójtowi  Gminy  ostateczną  opinię  o 
projekcie uchwały budżetowej .
Następnie  odczytał  opinię  Komisji  Gospodarki  Mienia  Komunalnego  i  Budżetu  do  projektu 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard Szczeciński na 2012 rok.
Komisja opinię przyjęła  jednogłośnie  .
Opinia zostanie przedstawiona Wójtowi Gminy . 
Opinia stanowi załącznik do protokołu .
Ad.5
Przewodniczący  komisji  poprosił  o  dyskusję  nad  informacją  Wójta  Gminy  o  stanie  mienia 
komunalnego .
Radna Sylwia Więcek poruszyła temat lokalu ,który był przeznaczony na świetlicę w Koszewie , a 
o który ubiega się obecnie Pan Paszyński i jak powiedziała radna mieszkańcy poprą jego prośbę  , 
bo boją się  przeznaczenia tego lokalu pod mieszkanie . 
Zastępca Wójta poinformował ,że gmina otrzymała ten lokal  od agencji  w formie darowizny i 
należy sprawdzić  zasady zbycia tego lokalu..
Radna Sylwia Więcek – powiedziała m.in. o naprawie drogi , która z treści otrzymanego pisma z 
gminy wynika,że   należy do agencji .Agencja informuje ,że droga jest ich ,ale jest to w interesie 
gminy .
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Wójt Gminy odpowiadając m.in. powiedział ,że trzeba będzie się dogadać z agencją i tą drogę 
naprawić . 
Wobec braku dalszych pytań przewodniczący komisji podał do protokołu przyjętą opinię komisji w 
brzmieniu jak niżej : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu na posiedzeniu w dniu 21 grudnia 2011 r. 
dokonała analizy informacji  o  stanie mienia komunalnego w gminie  .  Po dokonaniu analizy i 
uzyskaniu wyjaśnień , komisja informację przyjęła.
Informacja stanowi załącznik do protokołu .  
Ad.6
Przewodniczący komisji odczytał sprawozdanie z działalności  komisji za rok 2011 .
Komisja uwag nie wniosła i sprawozdanie przyjęła .
Sprawozdanie przewodniczący komisji ,przedstawi na sesji rady w dniu 30 grudnia 2011 r. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Ad.7
Przewodniczący komisji powiedział o remoncie drogi za kościołem w Grabowie  około 200 mb z 
realizacją  w roku 2012 . 
Radna Sylwia Więcek przypomniała o lampie oświetleniowej  w Koszewku .
Radny  Władysław  Kuźma  przypomniał  o  włączeniu  światła  w  pomieszczeniach  gdzie  jest 
prowadzona  biblioteka  w  Pęzinie  .Powiedział  również,  aby  wykonać  podjazd  dla  osób 
niepełnosprawnych przy wejściu do Ośrodka Zdrowia w Pęzinie .
Wójt  Gminy -odpowiedział  ,że światło zostanie włączone i  przypomniał  jak wygląda sprawa z 
przejęciem tego budynku od agencji .
Radny Mateusz Jarosz poruszył temat załatania dziur na drodze w Świętem i zaproponował środek 
w postaci masy bitumicznej .
Radna Sylwia Więcek – powiedziała o remoncie drogi Skalin – Wierzchląd , gdzie ten remont nie 
został zapisany w projekcie  budżetu na rok 2012 . 
Wójt Gminy – odpowiadając m.in.  powiedział ,że są  środki zapisane w projekcie budżetu  na 
remont dróg  i razem zdecydujemy jakie to będą drogi . 
Ad.8 
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenia  Przewodniczący  Komisji  Hubert  Lis  podziękował 
wszystkim za udział i zamknął posiedzenie komisji .

Protokołowała :                                                                              Przewodniczący Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                                       Hubert Lis 
Data sporządzenia :                                                                               Data podpisania :
2011.12.21                                                                                        2012 . …................

  


